

Dans ce formulaire, le féminin englobe le masculin.

For the purposes of this document the feminine includes the masculine

Formulaire de Plainte / Complaint Form

En respect du règlement 17.4.2, le Bureau des élections rend disponible le formulaire suivant. Le processus pour les plaintes est décrit dans la section 17.4, ci-dessous.

This form is provided as per section 17.4.2 of the SFUO Electoral regulations. Section 17.4, which governs campaign complaints is below for reference.

17.4 Plaintes

- 17.4.1 Tout membre, toute agente d'élection ou toute employée de la FÉUO peut porter plainte au Bureau des élections.
- 17.4.2 Les plaintes peuvent être déposées en remplissant un formulaire disponible au Bureau des élections. L'heure, la date et le lieu de l'infraction doivent être clairement indiqués afin que le formulaire soit accepté. Des preuves photographiques et des commentaires de témoins sont encouragés afin de donner de la légitimité à la plainte.
- 17.4.3 Il en revient à celle qui porte plainte de prouver les faits avancés.
- 17.4.4 Toute plainte non fondée, faite par une candidate ou un comité, sera suivie d'une sanction mineure.

17.4 Complaints

- 17.4.1 Any member, election officer, or employee of the SFUO may lodge a complaint with the Elections Office.
- 17.4.2 A complaint can be filed by filling out a form that is available at the Elections Office and SFUO office. Two witnesses and the time, location, and date of the infraction are needed to render the form acceptable. Photographic evidence and witness statements are encouraged in order to give legitimacy to the complaint.
- 17.4.3 It is up to the person making the complaint to prove the accusations.
- 17.4.4 Any complaint made by a candidate or her campaign team, which is proven to be unfounded, may result in a minor penalty being imposed upon them. In addition, any candidate or committee who lodges frequent and frivolous complaints will be reviewed by the Elections Office and may be penalised.

I acknowledge that I have read and understood the above.
Je reconnais que j'ai lu et compris ce qui précède.

Signature:

Date:

Plaignante /Plaintiff

Nom / Name:

Numéro d'étudiante / Student Number:

Signature:

Candidate name and affiliation name (if applicable):

Nom de la candidate et le nom de l'affiliation (si applicable) :

Détails de l'infraction / Details of the infraction

Date et heure de l'infraction /

Date and time of the infraction:

Lieu de l'infraction / Location of the infraction:

Description de l'infraction / Description of the infraction :

Applicable electoral regulation(s) and/or section(s) of SFUO Constitution:

Règlements électoral(aux) et/ou section(s) de la constitution de la FEUO applicable(s) :

Témoïn 1 / Witness 1

Nom / Name:

Numéro d'étudiante / Student Number:

Signature / Signature:

Témoïn 2 / Witness 2

Nom / Name:

Numéro d'étudiante / Student Number:

Signature / Signature:

Elections Office Use / Usage interne	
Signature of Chief Electoral Officer	_____
Signature de la Directrice générale des Elections	_____
Signature of Elections Office Staff	_____
Signature d'un.e employé du bureau des élections	_____
Date	_____
File Number	_____